
FAU-møte - skoleåret 2022/2023
Tid: Torsdag 8. desember 2022 kl. 18:00 - 20:00
Sted: Skjold skole - personalrommet

Til stede 9 av 14:
1a: Andreas Sælen
1b: Wendy Gerrits
2b: Lene Viken (vara)
3a: Annelin Skjei
3b: Vilde Østerbøe Gustavsen (referent)
4a: Ingrid Merete Hjelle (Leder)
5a: Tariq Alhadi
6b: Rune Blankholm
7b: Ove Hanstvedt
Rektor tilstede for sak 23-22/23.

Ikke til stede:
2a: Sindre Bjørke
4b: Jens Petter Jæger
5b: Jan Frode Stuldalen
6a: Marianne H. Myhren
7a: Tina Todnem og Tiril Hjelmeland- begge meldt frafall.

Sak 23-22/23 Skolens ledelse informerer:
Status baksiden av skolen:

● Uteområdet bak er fortsatt stengt der jorden er skiftet ut. Der er ikke lagt nytt
dekke. Det planlegges oppgradering og det vil ikke bli gjort noe der før våren,
slik rektor har forstått tilbakemeldingen fra byggeier.

● Området nærmest skolen og området mot kirken, samt lekeapparatene
brukes daglig av elevene, etter at gjerdene ble fjernet i oktober.

● Skolen har fått en skisse fra landskapsarkitekt, bestilt av byggeier, for å
planlegge oppgradering av hele Skjold skoles uteområder. Slik vi har forstått
det, vil vi få oppgradering bak. Elevrådet på småtrinnet og mellomtrinnet har
uttalt seg og det er skrevet referat fra møtene. Disse vil bli gjennomgått av
rektor om kort tid. Lærerne har uttalt seg. Det er ulike meninger om
ball-bingen oppe bør fjernes til fordel for en aktivitetsløype der, selv om det
planlegges en fotballbane på baksiden.Rektor vil se om det er noen felles
punkter for alle gruppene, men sier at elevenes ønsker veier tyngst.

● Merk at vi har fått skisser og ikke endelige tegninger.

● Merk at skolen er en vernet skole, så det er utfordringer med å endre ytre
fasade.

● Vi prøver å få bygget inn toaletter for mellomtrinnet.



Trafikksituasjonen utenfor skolen:

Skolen har bare en innkjørsel til skolen og få parkeringsplasser og vi har noen regler
for bruken. Skolen har stort fokus på bilkjøringen. Vi har skiltet med at det ikke kjøres
inn mellom kl. 08 00 - 14 30.

Rektor sender brev hjem noen ganger hvert halvår og informerer bl. a foreldre om at
de ikke skal kjøre inn på skolens parkering, da det går elever der og man må snu
bilen for å kunne kjøre ut igjen. Det opplyses om «hjertesonen».  Vi opplyser om at vi
har avtale med kirken om at foreldre kan parkere der, mens de leverer barna.

Vi opplyser om dette også til nye foreldre hvert år når vi møter 1. trinn sine foreldre
på foreldremøte. Rektor har observert at mange foreldre følger opp det, men hver
dag blir barn kjørt inn på parkeringsplassen i tiden før skolestart, noen parkerer og
går inn og andre slipper av barnet og snur bilen.

Rektor er noen ganger ute mellom kl. 08 00 – 08 30, for å informere de som kjører
inn. Det kan da hope seg opp biler ved innkjøringen. Noen foreldre viser misnøye
med å bli snakket til på parkerings-plassen og det er ubehagelig. Noen ganger er det
andre, for eks. besteforeldre som kjører, som ikke ser skiltene eller ikke vet at de
ikke skal kjøre inn.

● Forslag: FAU kan sende en henvendelse til rektor om å sette opp en bom inn
mot parkeringsplassen og rektor kan ta det videre med Etat for bygg.

● Forslag: FAU trafikkgruppen kan se på muligheten for frivillig hjelp som kan
stå om morgen kl.08:00-08:30 ved start av nytt skoleår og utover høst.
Forslag vedtatt.

● Forslag: Rektor bringer videre informasjon til alle elevene om at levering og
henting er fra kirken slik at de også kan hjelpe foreldrene og besteforeldre
med å forstå. Forslag vedtatt

Sak 24-22/23 Godkjenning av innkalling og dagsorden- godkjent

Sak 25-22/23 Godkjenning av Møtereferat FAU 3. november 2022- godkjent

Sak 26-22/23 Gjennomgang utkast vedtekter, se vedlegg. Diskusjon rundt
vedtektene.

● Forslag: Vi setter opp et ekstraordinært årsmøte 16.feb med mål om å endre
vedtektene, slik at det skal forenkle vedtektene. Alle foreldrene på skolen blir
innkalt med ordlyden: «FAU inviterer til ekstraordinært årsmøte for
foreldrerådet torsdag 16.feb kl.18:00.  Vi har som mål å endre vedtektene, se
vedlegg. Har du innvendinger til dette ber vi deg ta kontakt med din FAU
representant senest 26. jan.» Forslag vedtatt.

Sak 27-22/23 FAU som forening, registrering i Brønnøysundregisteret, underskrift
Protokoll- gjennomført

● Leder henter inn signatur fra N/A.

Sak 28-22/23 Økonomi-til orientering.
● Kurs konto: 3400 NOK
● Ordinær konto: 72 000 NOK.



● Forslag: Legge med regnskapstall på hvert referat. Forslag vedtatt.
Kasserer sender regnskap til leder.

Sak 29-22/23 Status arbeidsgrupper kurs/SFO- gruppen og HMS/trafikk-gruppen
● Valg av leder i hver gruppe:

Trafikk/HMS: Karl Trygve, Rune, Taric,
Aktivitet: Sindre, Jan Frode, Wendy, Annelin

● Det har kommet inn forslag til aktiviteter fra klassene og aktivitetsgruppen ser
på hva som er mulig.

● Sokkedans: dele de i to, småtrinn og mellomtrinn. Vi trenger tid til å dele
erfaringer og tid til forarbeid før en dato kan settes.

● Sette av tid på hvert FAU møte til å jobbe i gruppene:
Forslag: Kl. 18:00-19:00 oppdatering i plenum, gruppearbeid kl.19:00-20:00.
Forslag vedtatt.

Felles innspill ang. skisseutkast uteareal- flyttes til senere.

Sak 30-22/23 Status natteravner- intet nytt

Sak 31-22/23 Foreldreundersøkelsen: Mangler svar på foreldreundersøkelsen, så
FAU skal oppfordre på FB til alle foreldre.

Sak 32-22/23 Årshjul-
● Forslag: Vilde presenterer et mulig årshjul på neste møte. Forslag vedtatt.

Sak 33-22/23 Oppfølging fra møte 6/10: - Gym og dusjing:
● Orientering fra svar fra helsesykepleierne og innspill til å vente til undervisning

i desember er gjennomført.
● Forslag: Vilde undersøker hvor omfattende problematikken er til

helsesykepleier før videre behandling in FAU. Forslag vedtatt.

Sak 34-22/23 Eventuelt:
- Tilstand på skolebøker og om det er noe vi kan forbedre. Leder kontakter

rektor.
- Leker og reparasjon av nett på ballbingen. Leder kontakter rektor.

For mer info om arbeid i FAU se www.foreldreutvalget.no
Neste møte er torsdag 16.feb. 2023.

http://www.foreldreutvalget.no

